
 

 

 

UITNODIGING ALGEMENE VERGADERING  vrijdag 15 maart 2024 

Aanvang: 20:00 uur 

Locatie: Clubhuis, Nieuwe Singel 25A, Schoonhoven. 

 

AGENDA: 

1.  Opening en vaststelling agenda 

2.  Ingekomen stukken 

3.  Notulen vorige Algemene Vergadering (24 maart 2023) 

4.  Jaarverslag secretaris 

5.  Jaarverslag wedstrijdsecretaris 

6.  Verslag kascommissie 

7.  (Lees)pauze en trekking obligaties 

8.  Jaarverslag penningmeester 

9.  Vaststelling contributie 

10.  Begroting 2024 

11.  Bestuursverkiezing *) 

12.  Verkiezing kascommissie 

13.  Uitreiking Tuinenburgtrofee 

14.  Rondvraag 

15.  Sluiting 

 

*) Het bestuur is onderbemand. Dringend vragen wij daarom aan onze leden of 

ouders van jeugdleden, zich verkiesbaar te stellen als bestuurslid. 
 

- De voorzitter, penningmeester en secretaris dienen in functie gekozen te worden. 

(Statuten, artikel 8, lid 1 sub c); 

- Tot aan de aanvang van de Algemene Vergadering kunnen door het bestuur of door 

ten minste vijf leden (tegen)kandidaten gesteld worden. (Statuten, artikel 8, lid 2 sub 

a); 

- Elk verenigingslid ouder dan 16 jaar is stemgerechtigd. (Statuten, artikel 17 lid 2 sub a); 

- Iedere stemgerechtigde mag één stemgerechtigd lid machtigen zijn/haar stem uit te 

brengen.  (Statuten, artikel 17, lid 1, sub b); 

- De wettelijke vertegenwoordigers van jeugdleden zijn stemgerechtigd. (Statuten, 

artikel 17 lid 2 sub b). 
 

 

 

 

 



 

 

NOTULEN ALGEMENE VERGADERING VAN 24 maart 2023. 

Aanwezig zijn: Ronald Hamaker(voorzitter), Jannie de Jong-Belder 

(penningmeester), Kees Jooren (secretaris), Simone Zwijnenburg (Algemeen 

bestuurslid), Ron de Jong, Pieter van den Dool, Rob Zwijnenburg, Gerrit de Jong, 

Koos Zieldorff, Ben de Wildt, Marillion Zwijnenburg, Wim van Beuzekom, Hugo Bakker, 

Ad Verhoeff, Charles van IJsselmuide en Michiel Rem. 

Geen afmeldingen. 

1. Opening en vaststelling agenda. 

De voorzitter opent de vergadering om 20:05 uur.  

Aan de agenda wordt het nieuwe punt 12A (uitreiking Tuinenburgtrofee) 

toegevoegd.  

 

2. Ingekomen stukken. 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

3. Notulen van 18 maart 2022. 

De notulen worden ongewijzigd goedgekeurd door de vergadering. 

 

4. Jaarverslag van de secretaris. 

Dit verslag wordt onder dankzegging goedgekeurd. 

 

5. Jaarverslag van de wedstrijdsecretariaat. 

Het verslag wordt onder dankzegging goedgekeurd door de vergadering. 

 

6. Verslag kascommissie. 

Dit jaar was Michiel Rem samen met Gerrit de Jong de kascommissie. Michiel 

doet verslag. Er is een uitgebreide controle geweest op 16 maart, waarbij 

geen gekke dingen gezien zijn. De commissie stelt de vergadering dan ook 

voor om decharge te verlenen. 

De vergadering bedankt de penningmeester en verleent het bestuur 

inderdaad decharge. 

7. Pauze 

Om de uitgedeelde financiële stukken te lezen. 

8. Jaarverslag van de penningmeester. 

Jannie krijgt de gelegenheid om haar jaarverslag toe te lichten. 

*We hebben dit jaar subsidie binnen gehaald voor het verven van het 

clubhuis en het renoveren van de baan (2021). 

*Ook heeft de gemeente een eenmalige subsidie gegeven in verband 

met het wegvallen van de Oud Papier inkomsten. 

*Marillion vraagt waarom het trainingsweekeinde onder de 

wedstrijdkosten staat. Omdat er geen aparte post voor is gemaakt en 

het bij de wedstrijdkosten hoort.    

*Michiel vraagt zich af wat financieel overzicht van Stichting 

Stormbaan Hofland (SSH) hier doet.  Sinds begin 2022 is de 

verantwoording voor SSH overgedragen aan Avantri. Het financieel 

verslag is hiervan een uitvloeisel.                                     



*Michiel hoe is dat juridisch geregeld? De voorzitter, penningmeester 

en secretaris zijn verantwoordelijk voor SSH. Avantri betaalt aan de 

stichting de hypotheekbedragen voor de aflossing. 

 

De vergadering is akkoord met de jaarverslagen en de verschillende 

toelichtingen. Jannie wordt hiervoor gecomplimenteerd en met applaus 

hartelijk bedankt voor haar inzet. 

 

9. Vaststellen van de contributie. 

Helaas ontkomen we er dit jaar niet aan om de contributie te verhogen. 

Redenen hiervoor zijn:  

# verhoging van de afdracht van de atletiekunie,  

# verhoging van diverse kosten (energie, WOZ enz.)  

 

Het bestuur stelt de verhoging als volgt voor (per half jaar): 

o Pupillen:   €66,25 -> €69,50 

o Junioren:  €71,75 -> €75,30 

o Recreanten:  €81,50 -> €85,50 

o Licentiehouders:  €99,25-> €104,25 

 

De vergadering stemt in met deze contributieverhoging.  

 

10. Begroting 2023. 

Wederom is Jannie aan het woord. Nu voor de begroting. 

Er zijn een aantal vragen. 

 *Charles kunnen we in het kader van energiebesparing geen 

ledverlichting voor de baan aanschaffen? Daar zijn we mee bezig. Er zijn 3 

offertes waar we een keuze uit gaan maken. 

 *Ad kunnen de oude reservelampen dan weg? Ja, die mogen weg. 

 *Marillion kunnen de lampen dan apart aangezet worden? Nee, wel 

op een lagere capaciteit. Ook kan de verlichting via een astronomische klok 

worden geregeld. 

De vergadering gaat akkoord met de begroting en geeft Jannie hiervoor 

complimenten en applaus. 

      

 

11. Bestuursverkiezing. 

Er zijn 2 bestuursleden die aftredend en herkiesbaar zijn: 

o Jannie de Jong-Belder als penningmeester 

o Ronald Hamaker als voorzitter 

 

Zowel Jannie als Ronald worden met algemene stemmen herkozen in hun 

functie. 

Daarnaast stelt het bestuur voor Hugo Bakker als algemeen bestuurslid te 

kiezen. 

Hij wordt door de vergadering gekozen als algemeen bestuurslid. 

Na elke kiesronde volgt applaus 

 

  

12. Verkiezing van de kascommissie 

De leden van de kascommissie hebben zitting voor twee jaar. Michiel treedt 

af, Gerrit blijft nog een jaar. Rob was reserve en vult de lege plek op. Charles 

meldt zich als reserve.  

 

 

12A. Tuinenburgtrofee 

Het bestuur is van mening dat Wim van Beuzekom, gezien zijn tomeloze inzet 

voor de VB-groep, dit jaar de Tuinenburgtrofee verdient.  



De vergadering gaat daar mee akkoord. 

Simone heeft voor Wim een speech voorbereid waarin zij vermeldt dat Wim 

sinds 2017 elke maandag klaar staat voor de VB-groep. De leden van de VB-

groep waarderen hem zeer. 

Wim is blij verrast met deze erkenning en neemt de trofee en de bloemen 

onder dankzegging aan. 

 

13. Rondvraag. 

Voor de rondvraag melden zich de volgende leden: Ad Verhoeff en Charles 

van IJsselmuiden. 

 Ad: de baanploeg heeft een nieuwe maaimachine, een nieuwe 

bosmaaier en ook nog eens een bladblazer kunnen kopen. Daar zijn ze 

erg blij mee. 

 Charles: de slootkant achter het clubhuis is aan het afkalven. Kan de 

gemeente dit oplossen? Er is hierover al contact geweest met de 

gemeente. Dit heeft echter nog niet geresulteerd in een oplossing. Het 

bestuur zal nogmaals bij de gemeente aankloppen. 

   

14. Sluiting 

 

Als er niets meer aan de orde is sluit Ronald de vergadering om 20:45 uur, 

echter niet nadat hij iedereen heeft bedankt voor zijn/haar inbreng. 

 

 
De uitloting van de obligaties ten behoeve van de kunststofbaan heeft plaats 

gevonden.  

De volgende obligaties zijn uitgeloot: 

Serie A: 017, 018, 035, 057 en 060. 

Serie B: 023, 063, 073, 079 en 089. 

De obligaties kunnen te gelde worden gemaakt na overlegging van het 

betreffende document aan de penningmeester vanaf 1 januari 2024 t/m 31 

juni 2024.  
 

 

 

 

 

Jaarverslag secretaris over 2023 

 

2023 

Algemene Vergadering 

 De Algemene Vergadering van 24 maart 2023 werd bezocht door 12 

stemgerechtigde leden. Er waren 4 bestuursleden aanwezig.  

De aftredende bestuursleden die zich ook weer verkiesbaar hebben gesteld 

werden herkozen. Te weten: 

Jannie de Jong-Belder als penningmeester en  

Ronald Hamaker als voorzitter. 

De Kees Tuinenburgtrofee werd dit jaar uitgereikt aan Wim van Beuzekom voor 

zijn tomeloze inzet als trainer van de VB-groep. 

Helaas waren we gezien de stijgende kosten, genoodzaakt de contributie te 

verhogen. 



 

Baanonderhoud 

 Er is dit jaar geïnvesteerd in een zuinigere baanverlichting. We bezitten nu een 

nieuwe LED-verlichting. Meer lichtopbrengst en lagere energiekosten zijn hierdoor 

gerealiseerd.  

Op dinsdagochtend is de baanploeg regelmatig in de weer om er voor te 

zorgen dat de baan en de gebouwen er weer pico bello bij liggen/staan.   

Zonder goed gereedschap kan de ploeg niet werken. Daarom is er een 

kantenmaaier aangeschaft evenals een bladblazer. Al het elektrische 

gereedschap is gekeurd volgens de geldende veiligheidsvoorschriften. Een 

aantal kleine elektrisch gereedschap werd afgekeurd. Hiervoor is vervanging 

aangeschaft.  

De AtletiekUnie inspecteert jaarlijks onze accommodatie. Er waren een paar 

kleine aanpassingen nodig die zijn uitgevoerd, waardoor onze baan weer is 

goedgekeurd. Helaas niet voor officiële wedstrijden. 

 

Het bestuur is er zich van bewust dat de baanploeg onmisbaar is voor de 

vereniging. Daarom bedankt ze de leden van de baanploeg hartelijk voor de dit 

jaar weer getoonde inzet. 

 

 

Lief en leed 

 Ook dit jaar hebben we het verlies te betreuren van oud lid Ben van Doorn en 

huidig lid Peter Hofman. 

 

 

 

Bestuur 

 Dit jaar is het bestuur 10 keer bijeengekomen. 

Zoals al jaren aan de gang is neemt het aantal poststukken gestaag af en 

dientengevolge het aantal e-mails drastisch toe. 

 

Ledenaantal 

 In januari 2023  begonnen we met 326 leden. Als de vertrokken en nieuw 

aangemelde leden er afgetrokken en bijgeteld worden, dan zijn er eind 

december 2023 301 leden, per saldo dus 25 leden minder. Van de 301 leden zijn 

er 129 leden onder de 17 jaar. 

 

Jannie voor het al het werk dat je verricht met betrekking tot de 

ledenadministratie hartelijk bedankt. 

 

Oud papier 

 We bemensen om de week met de voetbalvereniging de papiercontainer op de 

parkeerplaats bij het “DIKA-terrein”. Hiervoor beschikt Ronald over een aantal 

vrijwilligers die op toerbeurt bij de container staan. Het blijkt nog steeds een grote 

klus om het schema en dus de bemensing rond te krijgen. 

 

Ronald bedankt voor je inzet om dit elke 2 weken weer rond te krijgen. 

 

 



Sponsoring 

 We bedanken de vaste sponsoren weer hartelijk voor hun financiële bijdrage. Zij 

zorgen voor een welkome aanvulling van de clubkas. 

Het Rivierenlandfonds is al een aantal jaren sponsor van de Parkloop. Zo ook dit 

jaar. We kregen een mooi bedrag van € 1250,- en € 500,- voor de G-groep. 

Sinds 2 jaar is Jan Koudstaal Assurantiën sponsor van de Dijkloop. 

Terwijl de Oliebollenloop gesponsord wordt door “de Onderlingen”. 

Ook Rabobank liet zich weer van zijn beste kant zien door Rabo Clubsupport 

2023. 

We hebben ook weer deelgenomen aan de Grote Clubactie. Dat leverde het 

mooie bedrag op van €3782,=. Hartelijk aan alle jeugdleden en Simone die zich 

hiervoor hebben ingezet. 

 

Ten slotte   

 

 

Het bestuur beseft dat er veel werk wordt verricht door de vrijwilligers. Graag zien 

wij een uitbreiding van het aantal vrijwilligers. Daarom roepen wij leden of ouders 

van jeugdleden op om zich als vrijwilliger te melden. 

We bedanken hierbij iedereen die zich op wat voor manier dan ook heeft 

ingezet om onze vereniging te kunnen laten functioneren. 

 

Kees Jooren, secretaris 

 

Jaarverslag Wedstrijdsecretariaat 2023 
 
Het jaar verslag was dit jaar voor mij makkelijker te maken dan vorige jaren. Sinds dit jaar kunnen 
we via Atletiek.nu baanatleten volgen. Zodra er een prestatie in Atletiek.nu gezet wordt krijg je een 
melding hiervan. Dit is voor mij super handig, want dan kan ik na afloop de uitslagen direct bij ons 
op de site zetten en dat maakt het maken van een jaarverslag wat makkelijker. 
Voor de wegatleten is dit voor mij een stuk moeilijker. Daarom de vraag als je een loopje hebt 
gedaan en je wilt je uitslag op onze website hebben, vul het formulier uitslag melden op onze 
website in. 
Dit seizoen gingen Jan Zijderlaan jr en Erika Eikelenboom-Zijderlaan na hun verjaardag naar een 
andere categorie. Hierdoor konden zij weer aanzienlijk veel clubrecords verbeteren.  
 

Clubrecords 
Indoor baanwedstrijden 

V40 40 meter Erika Eikelenboom 6.62s Zoetermeer 15-1-2023 

V40 60m horden Erika Eikelenboom 11.15s Zoetermeer 15-1-2023 

V40 Hoogspringen Erika Eikelenboom 1.30m Dordrecht 28-1-2023 

V45 50 meter Erika Eikelenboom 7.79s Dordrecht  28-10-2023 

V45 60 meter Erika Eikelenboom 9.07s Dordrecht  28-10-2023 

V45 Verspringen Erika Eikelenboom 4.24m Dordrecht 28-10-2023 

M50 Kogelstoten Rob Zwijnenburg 11.60m Apeldoorn 5-2-2023 

      

Outdoor baanwedstrijden 

J-U7 40m horden Oscar Slaman 10.1s Schoonhoven 30-9-2023 

M-U7 400 meter Laurene vdr Velde 1.46.6 min Schoonhoven 30-9-2023 

M-U9 40m horden Eline Neven 8.0 s Schoonhoven 30-9-2023 

M-U14 Kogelslingeren Anouk Eikelenboom 26.94m Boskoop 7-10-2023 

V40 60 meter Erika Eikelenboom 9.11 s Delft 21-6-2023 



V40 100 meter Erika Eikelenboom 14.17 s Utrecht 16-6-2023 

V40 150 meter Erika Eikelenboom 22.94 s Delft 21-6-2023 

V40 200 meter Erika Eikelenboom 30.60 s Den Haag 30-4-2023 

V40 400 meter Erika Eikelenboom 1.12.68 min Den Haag 30-4-2023 

V40 80m horden Erika Eikelenboom 15.7 s Schoonhoven 1-4-2023 

V40 Verspringen Erika Eikelenboom 4.41m Vught 11-6-2023 

V40 4 x 100m Astrid vdr Born (V55) 1.07.64 min Den Haag 30-4-2023 

  Erika Eikelenboom (V40    

  Patricia Veer (V45)    

  Maaike Waterreus (V45    

V45 60 meter Patricia Veer 9.81 s Delft 21-6-2023 

V45 150 meter Patricia Veer 24.33s Delft 21-6-2023 

V45 Discuswerpen Maaike Waterreus 23.69m Den Haag 30-4-2023 

V45 
V55 

Kogelslingeren 
200 meter 

Maaike Waterreus 
Astrid van der Born 

1493m 
42.67s 

Vught 
Den Haag 

11-5-2023 
30-4-2023 

V55 400 meter Astrid van der Born 1.34.80 min Den Haag 30-4-2023 

M50 Kogelslingeren Rob Zwijnenburg 38.49m Harderwijk 30-6-2023 

M50 Gewichtwerpen Rob Zwijnenburg 13.49m Eindhoven 19-3-2023 

M55 1500m Jan Zijderlaan jr 4.48.87 min Dongen 24-5-2023 

M55 3000m Jan Zijderlaan jr 10.22.54 min Utrecht 2-6-2023 

M55 10.000m Jan Zijderlaan jr 37.54.61 min Harderwijk 30-6-2023 

M55 1 EM Jan Zijderlaan jr 5.19.59 min Utrecht 4-8-2023 

M55 5 km Jan Zijderlaan jr 18.19 min Schoonhoven 8-4-2023 

M55 10 km Jan Zijderlaan jr 38.02 min Schoorl 12-2-2023 

M55 20 km Jan Zijderlaan jr 1.20.34 uur Alphen ad Rijn 12-3-2023 

 

Baanrecords 
 
 
Nederlandse Kampioenschappen. 
NK Masters Indoor 
Op 5 februari nam Rob Zwijnenburg deel aan het kogelstoten bij de M50 in Apeldoorn. Tussen alle 
grote mannen werd hij 5e met nieuw clubrecord van 11.60m 
 
NK Masters outdoor. 
Op 30 juni, 1 en juli werden de NK Masters gehouden in Harderwijk. Voor Avantri kwamen dit jaar 
drie Avantrianen aan de start. Op vrijdag 30 juni waren dat Jan Zijderlaan jr op de 10.000m bij de 
M55. Hij werd 4e in een tijd van 37.54.61 min wat hem een nieuw clubrecord opleverde. Rob 
Zwijnenburg M50 kwam deze avond in actie bij het kogelslingeren. Het was een spannende strijd. In 
zijn 2e poging wierp Rob een nieuw pr van 38.49m en dat bleek aan het einde van de wedstrijd 
genoeg voor een 3e plaats. Op dag 2 kwam Rob uit op de onderdelen Discuswerpen en Kogelstoten. 
Dit ging niet geheel naar wens en hij werd resp 6e en 5e op deze onderdelen. 

Hugo Bakker M50 deed mee bij het verspringen. In een zeer 
spannende wedstrijd waar het over en weer ging om de 1e plaats, 
moest Hugo in de laatste poging toch zijn 1e plaats afstaan aan 
de atleet van Ilion die in zijn laatste poging 10cm meer sprong. 
Met een mooie prestatie van 4,81m sloot Hugo zijn wedstrijd af 
met een 2e plaats. Op de laatste dag nam Rob nog deel aan het 
gewichtwerpen. Met een 13.01m sloot hij zijn NK af met een 5e 
plaats. 

 
NK Senioren 
Op 29 juli nam Jeroen van Harmelen deel aan het NK senioren dat gehouden werd in Breda. Jeroen 
van Harmelen mocht meedoen aan het onderdeel speerwerpen. Het lukte hem niet om de laatste 8 
atleten te komen voor de 3 finale worpen. Met een afstand van 55,50m werd hij 10e . 



 
Nationale C Spelen 
Na een lange tijd deden er dit jaar weer 6 junioren mee aan de Nationale C Spelen op 3 september 
in Amsterdam. Een mooie ervaring voor deze atleten. Dean Korbee haalde met een worp van 
38,83m de kwalificatie voor de finale speerwerpen. Dit was voor hem een nieuw persoonlijk record. 
Dean mocht als 11e mee naar deze finale. In de finale presteerde hij bijzonder goed en wist 
uiteindelijk 9e te worden met een worp van 41.76m.  
 
Nationale D Spelen 
Op 10 september trokken er 3 D junioren naar Amsterdam voor de 
Nationale D Spelen in het Olympisch Stadion. Jop Timmermans viel net 
naast het podium bij het kogelstoten. Hij werd 4e met een nieuw 
persoonlijk record van 9.33m. Anouk Eikelenboom kwam uit bij het 
kogelstoten en speerwerpen, maar het zat haar die dag niet mee. 
Bij Job van der Horst ging het deze dag super. Bij het discuswerpen 
werd hij 2e met een worp van 25.90m PR, maar bij het speerwerpen 
mocht hij op het hoogste schavot staan. Hij werd 1e met een worp van 
37.56m, wat ook weer een pr was.  
Een super mooie prestatie, de aanwijzingen van onze atleet/trainer 
Jeroen van Harmelen hebben zijn vruchten afgeworpen bij Job. 
 
Cross 

De NK cross werd dit jaar gehouden op 16 en 17 december in Eersel. 
Myla van Buren liep mee bij de Meisjes U12 en werd 11e in een tijd 
van 5.32 min op de 1220 meter. Swen van Schaik liep bij de Jongens 
U16 2480 meter en hij werd 29e in een tijd van 9.25 min. 
Bij de mannen Masters 55 liep Jan Zijderlaan mee voor Avantri. Hij 
werd na 7590 meter hardlopen 9e in een tijd van 29.13 min.  
 

Competities  
 
ZHM Pupillen competitie. 
Op 15 april gingen 20 pupillen van Avantri naar de 1e ZHM pupillen wedstrijd in Lisse. Voor sommige 
was dit hun 1e wedstrijd buiten Schoonhoven. Er werden mooie prestatie behaald. De 2e wedstrijd 
was op 3 juni in Reeuwijk. 18 pupillen streden hier om de dagprijzen. Op 24 juni was de 3e wedstrijd 
in Leiden. Er deden deze dag maar 10 pupillen mee met de wedstrijd, de overige pupillen hadden die 
dag andere activiteiten elders. De laatste wedstrijd van deze competitie was op 9 september in 
Alphen aan de Rijn. Nadat de dagprijzen waren uitgereikt, werden de prijzen verdeeld voor heel de 
competitie. Er zijn 2 soorten klassementen; het puntenklassement en het aanmoedingsklassement. 

Bij het 1e klassement heb je te maken met de punten per prestatie. Bij 
het 2e klassement heb je per onderdeel jezelf steeds verbetert.  
Er vielen veel Avantrianen in de prijzen. In het puntenklassement waren 
dat; 
M-U9 4e Eline Neven 
           6e Sanne Zuurmond 
J-U10 9e Naseem van Vliet 
J-U12 5e Kaja van Buren 
Bij het aanmoedingsklassement gingen Niene de Waard M-U9, Yari van 
der Berg J-U11, Hidde Tigchelaar J-U12, Jonne van Duuren en Elise 
Zuidervliet M-U12 met een mooie beker naar huis. 
 

De 3 Meisjes U9 met hun prijs 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

ZHM CD Blokmeerkamp competitie. 
Acht junioren schreven zich dit jaar in voor de CD blokmeerkampen. Deze werden gehouden bij AVR 
Ilion op 15 april, 2 juni bij AV’47 voor de jongens en bij SC Antilope voor de meisjes, op 23 juni was 
dit precies andersom en de laatste wedstrijd werd ook op 9 september gehouden bij AAV’36. Bij de 
J-U13 nam Job van der Horst de 2e prijs mee naar huis en Jop Timmermans de 3e. Bij de J-U16 werd 
Dean Korbee 2e en bij de M-U15 werd Rosalie Verhoef 1e  

 

 
 
 
 
Landelijke U14/U16 Competitie  
De 1e competitie wedstrijd was voor de junioren U14/U16 op 22 april bij AV Phoenix. Dit jaar hebben 
we 4 teams ingeschreven. Met een groep van 15 atleten werd er af gereist naar Utrecht. Voor de 
jongste junioren best wel spannend om naar zo’n grote wedstrijd te gaan. De 2e wedstrijd was op 13 
mei bij AV Triathlon in Amersfoort en de laatste wedstrijd werd gehouden op 17 juni bij AV Statina in 
Culemborg. Na afloop van deze wedstrijd kwamen de junioren met hun ouders naar de atletiekbaan 
en hebben we het competitieseizoen afgesloten met een gezamenlijke maaltijd. 
De J-U16 werden in hun poule 8e, de J-U14 10e , de M-U16 5e en de M-U14 6e  
 
Landelijke Masters Competitie. 

Voor het eerst in mijn cariere als wedstrijdsecretaris schreef 
ik een dames Masters ploeg in. Erika Eikelenboom, Patricia 
de Jong, Maaike Waterreus, Maaike Snijders, Alexandra 
Lingen en Astrid van der Born wilden met deze competitie 
meedoen. 
Op 30 april ging het 6 tal naar Den Haag voor hun 1e 
wedstrijd. Er werden die dag veel clubrecords verbroken. 
De dames werden deze dag 9e.  
Op 11 juni reisde de dames (zonder Alexandra) af naar 
Vught voor hun 2e wedstrijd. Maaike Waterreus mocht voor 

het eerst kogelslingeren. Via een snelcursus van Rob en Marillion, wierp ze de kogel geldig in het veld. 
De dames eindigde deze dag als 10e en landelijk na 2 wedstrijden stonden ze op de 26e plaats. Op 
naar volgend jaar. 
 
 
 
 
 
 
 

Baanwedstrijden Avantri. 
Er werden dit jaar 6 baanwedstrijden gehouden. De Openingswedstrijd en de Clubkampioenschappen 
werden op zaterdag 1 april en 30 september gehouden. 



Er werden 2 onderlinge pupillen wedstrijden gehouden. Op de woensdagen 17 mei en 14 juni. Voor 
de jun/sen/masters waren er 2 avondwedstrijden op 23 mei en 12 september. 
Bij deze wedstrijden konden alle atleten weer punten verzamelen voor de Pupillen en Junioren Cup 
die tijdens de Clubkampioenschappen werden uitgereikt. 
Bij de Pupillen won Naseem van Vliet de wisselbeker en bij de Junioren was dit Luca van Buren. Bij de 
junioren was het op de laatste wedstrijd dag erg spannend. 
 
Wegwedstrijden Avantri 
De wegcommissie organiseerde dit jaar 3 wegwedstrijden. 
Op 8 april werd de 48e Rivierenland Parkloop gehouden. Er kwamen 131 atleten naar deze wedstrijd, 
waarvan 39 Avantrianen. 
Op 22 oktober werd de 47e Jan Koudstaal Dijkloop gelopen. Aan deze wedstrijd deden 262 atleten 
mee. Van de 262 lopers waren er 38 van Avantri bij. 
De laatste wedstrijd van de wegcommissie is natuurlijk de Oliebollenloop op de laatste dag van het 
jaar. Het was een gezellige drukte bij het Schoonhovens College aan de Vlisterweg. De start moesten 
we een uur uitstellen ivm de zondagsrust in onze gemeente. 
Op de 15 km waren  er 148 lopers. De meeste favoriete afstand was de 10km met 464 lopers, bij de 
6,4 km waren er 339 lopers en bij de 1,5 km waren dat er 167.  
Van deze 1118 lopers waren er 102 Avantrianen die mee liepen. 
Na afloop van elke afstand kwamen de atleten met hun supporters naar de kantine voor hun 
verdiende oliebol. 
 
Simone Zwijnenburg 
Wedstrijdsecretaris 
 

 


